
 
 

Interpellation S – Är SD, M, KD och SVG beredd att återinför bordsservering 

helgtid vid RGs folkhögskolor? 
Region Gävleborgs folkhögskolor fyller flera angelägna funktioner. Vid sidan av huvudfunktionen – 
utbildning – utgör folkhögskolornas lokaler en viktig tillgång för det regionala föreningslivets 
demokratiska funktionssätt, där seminarier, internat, stämmor och årsmöten kunnat avhållas. 
 
Lokalerna är väl anpassade till flera patient- och brukarföreningars särskilda behov, vilket gjort att 
föreningarna haft stor nytta av att kunna nyttja dessa fullt ut. Emellertid är så ej fallet längre, då det 
beslutats att ta bort möjligheten till bordsservering i samband med måltid under helger. För några 
patient- och brukarföreningar innebär denna försämring att det inte längre är praktiskt möjligt att 
använda folkhögskolornas lokaler för förkovran, samvaro och mötesaktivitet. 
 
Mot bakgrund av ovan vill jag fråga ordförande för Kultur- och kompetensnämnden (KKN) följande: 
 

1. Är ordf KKN beredd att följa Socialdemokraternas inställning och ändra beslutet att ta bort 
bordsservering under helger så att patient- och brukarföreningar fortsatt kan dra full nytta av 
folkhögskolornas lokaler? 
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